

NEXT

Deadline: 24.10.2019
**Bewerbung für eine Teilnahme
am Förderprogramm NEXT**

Nach der Anmeldedeadline entscheidet die interne Jury über die Teilnehmer des NEXT Förderareals.

**Application for a participation
in the promotional programme NEXT**

After the deadline, the internal jury determines the participants of the NEXT area.

 Name Name

 Vorname First Name

 Firma Company name

 Gründungsjahr Year of company's foundation

 Adresse Address

 Telefon Phone

 Fax Fax

 E-Mail E-Mail

 Website Website

Beteiligungen an internationalen Messen Participations in international trade fairs

Produktbeschreibung / seit wann ist die Kollektion am Markt (Bitte senden Sie uns Ihr Bildmaterial per Email oder Post):
Description of the product / since when is the collection on the market (Please send photos by email or mail):

Ich habe Interesse an einer Ausstellungsbeteiligung im NEXT-Areal **Interior Design, Halle 8.0**
I am interested in exhibiting in the NEXT area **Interior Design, hall 8.0**

Details und Preise zum NEXT-Standpaket finden Sie auf der zweiten Seite.
You can find details and prices of the NEXT stand package on the second page.

 Datum Date

 Unterschrift Signature

Ihr Ansprechpartner für NEXT / Your contact for NEXT

Interior Design, hall 8.0
Frau/ Ms. Michaela Thai
Tel.: +49 69 7575 6077
next.ambiente@messefrankfurt.com

Der Preis für einen Stand im NEXT Areal beträgt 1.500 Euro zzgl. reduziertes Medienpaket von 299 Euro zzgl. AUMA-Beitrag¹ von 0,60 Euro/qm und Umweltbeitrag² von 2,90 Euro/qm zzgl. MwSt.

Service der Messe Frankfurt umfasst folgendes Angebot:

- Standfläche innerhalb eines besonders gestalteten Areals
- Teppichboden
- Stromanschluss (1-3 KW)
- Beleuchtung
- Podeste
- Aussteller- und Besucherkarten
- Standwache (nachts)
- Eintrag in den offiziellen Katalog (obligatorischer Medieneintrag)

Das Angebot beinhaltet nicht Unterkunft, Reisekosten und sonstige individuelle Kosten.

¹ AUMA-Beitrag:

Der AUMA-Beitrag beträgt pro Quadratmeter 0,60 Euro netto. Der AUMA – Ausstellungs- und Messe-Ausschuss der Deutschen Wirtschaft e.V., Berlin, vertritt als Einrichtung der Deutschen Messewirtschaft die Interessen von Ausstellern, Besuchern und Veranstaltern. Nähere Informationen zum Serviceangebot des AUMA unter www.auma-messen.de/.

² Umweltbeitrag:

Zu dem Standmietpreis je Standart wird ein Umweltbeitrag von 2,90 Euro/qm berechnet.

The package price for the NEXT stand is EUR 1.500 plus reduced media package of EUR 299 plus AUMA-fee¹ per EUR 0,60/sqm and environment-protection charge² of EUR 2,90/sqm plus VAT.

The facilities and services provided by Messe Frankfurt within the NEXT Area:

- Stand space within a specially designed area
- Carpeting
- Electricity connection (1-3 KW)
- Lighting
- Platform
- Exhibitor and visitor tickets
- Stand guard (nights)
- Entry in the official catalogue (Obligatory Media Entry)

This arrangement does not include accommodation, travel expenses and other individual costs.

¹ AUMA-charge:

The AUMA charge is EUR 0,60 (net) per square metre. AUMA, the Association of the German Trade Fair Industry, represents the interests of exhibitors, visitors and organisers. More information on the AUMA range of services is available at www.auma-fairs.com.

² Environmental fee:

An environmental fee amounting to EUR 2,90/sqm will be added to the stand rental for the stand type.